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Today we will take full day excursion to Khunjerab Pass know highest pass paved road 
across two countries Pakistan China en route visit Ganish Rock carving, Attabad Lake, 
Husseini Rope suspension bridge, Passu , Batura glaciers view point Passu Cathedrals 
and Khunjerab National Park and back to Karimabad Hunza on arrival transfer to hotel. 
Dinner and overnight at hotel.

Arrive at Islamabad international Airport meet, greet by local tour guide.Dinner at 
local restaurant before transfer to hotel.

Ancient city of Taxila : was situated at the pivotal junction of the Indian subcontinent 
and Central Asia The origin of Taxila as a city goes back to c. 1000 BCE. Some ruins at 
Taxila date to the time of the Achaemenid Empire in the 6th century BCE, followed 
successively by Mauryan Empire, Indo-Greek, Indo-Scythian, and Kushan Empire 
periods. In 1980, Taxila was declared a UNESCO World Heritage Site. In 2006 it was 
ranked as the top tourist destination in Pakistan.

Taxila Museum : best collection of Gahanran Arts. The museum is home to a significant 
and comprehensive collection of Gandharan art dating from the 1st to the 7th 
centuries CE Most objects in the collection were excavated from the ruins of ancient 
Taxila

Sirkap City : The city of Sirkap was built by the Greco-Bactrian king Demetrius after he 
invaded ancient India around 180 BC. 

Dharmarajika Stupa : It has been claimed that that Dharmarajika Stupa was built over 
the remains of an even older stupa that had been built by the Mauryan emperor King 
Ashoka in the 3rd century BCE, though other archeologists alternatively suggest that 
this is unlikely. Indo-Greek coins found at the site date from the 2nd century BCE, 
suggesting earliest possible establishment of a religious monument at the site. 

Jaulian Buddhist Monastery : built 2nd century Ad (World heritage UNISCO) site and 
used till 5th century AD , Lunch at Taxila then proceed to Besham via Hazarah Express 
way on arrival at Besham transfer to hotel for dinner and overnight.

Breakfast at hotel Drive to Gilgit Journey Base 8th wonder of the world along the 
mighty Indus river through remote valleys of Kohistan en route stop to see view 
points and visit Shatial rock carving from 5th century Ad to 8th century AD later 
proceeds to Gilgit and stop at Thalichi to see three beautiful Mountains Nanga Parbat 
(8125M), Rakaposhi (7788M) and Haramosh (7409M) (subject to weather next stop at 
Junction point of three mighty Mountains Ranges the Karakoram, The Himalayas and 
the Hindukush and continue driving to Gilgit on arrival at Gilgit transfer to hotel for 
overnight. 

Breakfast at hotel and visit Gilgit Kargah Buddha, Gilgit Bazaar, old rope suspension 
bridge, later drive to Karimabad Hunza through different valleys of Hunza and Nagar 
en route stop to see the continental collision, Old Silk Route  , Rakaposhi View point to 
see the beautiful then proceed to Karimabad Hunza on arrival at Karimabad Hunza 
Visit 700 years Old Baltit Fort and Karimabad Bazaar then transfer to hotel for dinner 
and overnight.

Breakfast at Hotel and drive back to Chilas along the Indus river on arrival at Chilas 
visit Chilas visit rock carving from Buddhist period 5th century AD to 8th century Ad 
later transfer to hotel for dinner and overnight. 

Early breakfast at hotel and drive to Abbottabad to Besham lunch at Besham then 
Karakoram Highway Monument, then continue via express way to Abbottabad on 
arrival transfer to hotel for dinner and overnight .

Today we will explore Skardu visit Sadpara Lake, Manthal Buddha Rock , Skardu 
Bazaar, Sirfarnga Desert and back to Shigar visit old mosque and fort for dinner and 
overnight . 

Breakfast at hotel drive to Islamabad on arrival at Islamabad Sightseeing of capital 
city of Pakistan including Faisal Mosque, Daman-e-Koh afternoon visit Pakistan 
monument and centaurus shopping.  

Day 2 - Islamabad – Besham (266 KM – 3-4 hrs) (B/L/D)

DAY 1 - Islamabad (Meal on Board/D)

DAY 3 - Besham – Gilgit (333KM – 7-8hrs) (B/L/D)

DAY 4 - Gilgit – Karimabad Hunza (98KM – 2hrs) (B/L/D) 

DAY 9 - Skardu – Chilas (4.5 hrs) (B/L/D) 

DAY 10 - Chilas – Abbottabad (267KM - 7.5hrs) (B/L/D) 

DAY 8 - Skardu Sightseeing (B/L/D) 

Breakfast at Hotel and take a drive to Hoper Glacier en route stop confluence of two 
Rivers Hunza and Nagar with panoramic view of Hunza Karimabad Ulter Peak and 
Lady finger later proceed on arrival at Hoper Hike to view point of Glacier Lunch at 
Local Restaurant at and drive back to Karimabad Hunza visit 900 years Old Altit Fort 
after visit continue drive to Duiker on arrival Duiker Hike to view point to see five 
mountains over 7000M, including Golden Peak (7028M), Ulter Peak (7388M), 
Rakaposhi (7788M), Diran Peak (7265M) and Mulobaiting (7459M) with Panoramic 
view of Hunza / Nagar valleys then transfer to hotel for Dinner and overnight.

Early breakfast at hotel and drive to Skardu along the Indus River through Narrow 
gorge of Karakoram Mountains Skardu en route stop to see the Haramosh Peak 
(7409) and Naga Parbat Mountain also Gem mining area later proceed to Skardu on 
arrival at Kachurah visit Upper Kachurah lake then proceed to Shigar on arrival at 
Shigar transfer to Shigar fort for dinner and overnight.

DAY 6 - Karimabad – Hoper Glacier-Duiker (B/L/D) 

DAY 7 - Duiker – Skardu (300KM 7 - 8hrs) (B/L/D) 

DAY 5 - Karimabad – Excursion Khunjerab Pass 4733M (150KM – 3hrs) 
(B/L/D) 

DAY 12 - Arrived Home !

Arrive to your home country with full of adventure and great memories.

DAY 11 - Abbottabad – Islamabad – Flight back to 
home destination (140KM - 2hrs) (B/L/D)  

今天我们将全天游览 Khunjerab 山口，知道穿越两国的最高山口铺设道路 巴基斯
坦 中国 途中参观 Ganish Rock 雕刻，Attabad 湖，Husseini 绳索吊桥，Passu，
Batura 冰川观景点 Passu 大教堂和 Khunjerab 国家公园，然后返回Karimabad 
Hunza 抵达后送往酒店在酒店享用晚餐并过夜。

抵达伊斯兰堡国际机场，由当地导游迎接。在当地餐厅享用晚餐，然后前往酒店
。

在酒店享用早餐后驱车前往吉尔吉特之旅基地世界第八大奇迹沿着强大的印度河
穿过偏远的科希斯坦山谷，途中停下来观看景点并参观公元 5 世纪至公元 8 世纪
的沙蒂尔石刻，然后前往吉尔吉特并停留在Thalichi 参观三座美丽的南迦帕尔巴
特峰 (8125M)、Rakaposhi (7788M) 和 Haramosh (7409M)（视天气情况而定)下一
站停在喀喇昆仑山脉、喜马拉雅山脉和兴都库什山脉这三座雄伟山脉的交汇点，
抵达后继续驱车前往吉尔吉特在吉尔吉特转移到酒店过夜。

在酒店享用早餐并参观吉尔吉特卡加佛、吉尔吉特集市、古老的绳索吊桥，随后
驱车穿过罕萨和纳加尔的不同山谷前往卡里马巴德罕萨，途中停留观看大陆碰撞
、古丝绸之路、拉卡波什观景台，欣赏当时的美景抵达 Karimabad Hunza 后前往
参观拥有 700 年历史的 Baltit 堡垒和 Karimabad 集市 然后转移到酒店享用晚餐
和过夜。

第五天 - 卡里马巴德 - 游览红其拉甫山口 （150 公里 - 3 小时）
（早/午/晚餐）

第二天 - 伊斯兰堡 - Besham（290 公里 – 7-8 小时）（早/午/晚餐）

第一天 - 伊斯兰堡（机上用餐/晚餐）

第三天 - Besham - 吉尔吉特（333 公里 - 7-8 小时）（早/午/晚餐）

第四天 - 吉尔吉特 - 卡里马巴德罕萨（98 公里 - 2 小时）（早/午/晚餐）

第六天 - 卡里马巴德 - Hoper Glacier - Duiker（早/午/晚餐）

第七天 - Duiker - 锡卡都（300 公里 7-8 小时）（早/午/晚餐）

第十天 - 锡卡都 - Chilas（4.5 小时）（早/午/晚餐）

第八天 - 锡卡都观光（早/午/晚餐）

在酒店享用早餐，然后驱车前往霍珀冰川，途中在罕萨河和纳加尔两条河流的交
汇处停留，欣赏罕萨卡里马巴德乌尔特峰和Lady Finger的全景，然后继续抵达霍
珀远足，观赏冰川，在当地餐厅享用午餐，然后乘车返回Karimabad Hunza 参观拥
有 900 年历史的 Old Altit 堡垒 参观后继续驱车前往 Duiker 抵达 Duiker 远足
观景点，观赏五座海拔超过 7000M 的山峰，包括 Golden Peak (7028M)、Ulter 
Peak (7388M)、Rakaposhi (7788M)、Diran Peak (7265M) ) 和 Mulobaiting 
(7459M)，可欣赏罕萨/纳加尔山谷的全景，然后前往酒店享用晚餐并过夜。

在酒店享用早餐，沿着印度河驱车前往斯卡都，穿过喀喇昆仑山脉的狭窄峡谷 斯
卡都途中停下来参观哈拉莫什峰 (7409) 和纳迦帕尔巴特山以及宝石矿区，随后
前往斯卡都，抵达卡丘拉，参观上卡丘拉湖抵达希格尔后前往希格尔，前往希格
尔堡享用晚餐并过夜。 

在酒店享用早餐，然后沿着印度河驱车返回Chilas，抵达Chilas后，参观公元 5 
世纪至公元 8 世纪佛教时期的石刻，之后送往酒店享用晚餐并过夜。

在酒店享用早餐，驱车前往阿伯塔巴德，前往贝沙姆，在贝沙姆享用午餐，然后
前往喀喇昆仑公路纪念碑，然后继续沿高速公路前往阿伯塔巴德，抵达后送往酒
店享用晚餐并过夜。

今天我们将探索锡卡都，参观萨德帕拉湖、曼塔尔佛岩、斯卡都集市、锡尔法加
沙漠，然后返回希格尔，参观古老的清真寺和堡垒，享用晚餐并过夜。

抵达伊斯兰堡后在酒店享用早餐驱车前往伊斯兰堡 参观巴基斯坦首都，包括费
萨尔清真寺、Daman-e-Koh下午参观巴基斯坦纪念碑和半人马座购物中心进行购
物。

塔克西拉古城：位于印度次大陆和中亚的枢纽交界处塔克西拉作为城市的起源可
以追溯到公元前公元前 1000 年。塔克西拉的一些遗址可以追溯到公元前 6 世纪
的阿契美尼德帝国时期，随后是孔雀王朝、印度-希腊、印度-斯基泰和贵霜帝国
时期。 1980 年，塔克西拉被联合国教科文组织列为世界遗产。 2006年，它被评
为巴基斯坦最佳旅游目的地。

Taxila 博物馆是 Gahanran 艺术的最佳收藏。该博物馆收藏了从公元 1 世纪到 7 
世纪的重要而全面的犍陀罗艺术藏品

Sirkap 城是公元前 180 年左右入侵古印度后由希腊双峰王德米特里 (Demetrius) 
建造的。

Dharmarajika 佛塔：据称，Dharmarajika 佛塔建于公元前 3 世纪孔雀王朝皇帝阿
育王建造的一座更古老的佛塔遗迹之上，但其他考古学家认为这不太可能。在该
遗址发现的印度-希腊硬币可追溯至公元前 2 世纪，表明最早可能在该遗址建立宗
教纪念碑。

Julian佛教寺院：建于公元 2 世纪（世界遗产 UNISCO）遗址并一直使用到公元 5 
世纪，在 Taxila 享用午餐，然后通过 Hazarah Express 前往 Besham，抵达 
Besham 后送往酒店享用晚餐并过夜。

第九天 - 奇拉斯 – 阿伯塔巴德（267 公里 - 7.5 小时）（早/午/晚餐）

第十一天 - 阿伯塔巴德 - 伊斯兰堡 - 飞回国内目的地 (140 公里 - 2hrs) （
早/午/晚餐）

第十二天 - 伊斯兰堡  -  飞回国内目的地

带着充满冒险和美好的回忆抵达您的家园。
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EGALE NEST DUIKER / HARD ROCK

HOTEL ONE ABBOTTABAD

STAY 留宿 LOCATION 地点

OR SIMILAR 或同级

OR SIMILAR 或同级
1 NIGHT 1晚

BESHAM1 NIGHT 1晚

LOCAL HOTEL CATEGORY 当地酒店

BESHAM HILTON / BESHAM INN

OR SIMILAR 或同级

OR SIMILAR 或同级

OR SIMILAR 或同级

OR SIMILAR 或同级

OR SIMILAR 或同级

1 NIGHT 1晚

1 NIGHT 1晚

1 NIGHT 1晚

1 NIGHT 1晚

GILGIT HOTEL GILGIT SERENA OR SIMILAR 或同级

2 NIGHTS 2晚

2 NIGHTS 2晚

HUNZA

DUIKER

HILTOP / HUNZA DARBAR / KARIMABAD HUNZA

ISLAMABAD HOTEL ISLAMABAD RAMADA

RATED 等级

SKARDU

CHILAS

ABBOTTABAD

SHANGRI LA CHILAS

SKARDU SERENA SHIGAR FORT / DYNASTY

Varieties Cuisine 各种美食

ACCOMMODATIONS 住宿

(Islamabad) Hotel Islamabad Ramada (Skardu) Skardu Serena Shigar Fort (Chilas) Shangri La Chilas

(Duiker) Egale Nest Duiker(Gilgit) Hotel Gilgit Serena(Hunza) Hiltop

@ Gilgit Serena Hotel Buffet @ Pakistan Food @ Chinese Food



TERMS & CONDITIONS 备注 :

Flights, transportation, hotels, meals and itineraries and sequences stated in the brochure are 
subject to change without prior notice and subject to final confirmation. We reserves the right to 
alter itineraries at any time (without compensation) due to unforeseen circumstances, especially 
during peak periods or force majeure. 

Purchase of travel insurance is compulsory. The Company or our consortium agents shall not be 
liable for any losses or personal expenses incurred by tour members during the tour. Or in the 
event of unforeseen circumstances such as adverse weather conditions/natural disaster or other 
causes which may lead to traffic delays/extend stays, cancellation, rescheduling or others losses. 

Unless otherwise specified by request, tours are conducted in English.  

Tour buses are arranged based on group size which make sure every passenger is entitled to one 
seat each. 

Expenses of personal nature like tipping, laundry, telephone calls/internet data, beverages, 
photography fee at sightseeing, optional tour, medical expenses, any insurance or etc are on own 
expenses.

No refund shall be entertained for any unutilized portion of the tour. 

Notwithstanding the place or country in which a course of action arises, it is expressly agreed 
hereto that all causes of actions shall at all times be commence within the jurisdiction and 
territory of the country. 

Airport taxes, fuel surcharges and visa fees do not form part of the tour fare and it should be borne 
by the passenger. The Company is only acting as an agency to collect the above charges therefore 
it is subject to the Terms and Conditions of the respective authorities & airlines.

In case on any currency fluctuations or amendment in local Government & Hotel taxes, or any fuel 
hike, we reserve the right to adjust the tour price accordingly without any notice. 

Flight timing and schedules are not guaranteed and do not form part of the contract. They are 
subject to change at the insistence of the Aviation of Government Authorities for the Tour 
Member’s safety, security and other reasons. Neither The Company nor the Carrier concerned will 
accept liability for reasons of flight cancellations, delays or diversions that is not within its 
control.

The Company reserves the right to cancel or withdraw at any time bookings made by or on 
behalf of Tour Members prior to departure. However, the company will reserve the absolute right 
to vary the group size due to unforeseen circumstances. The decision of The Company shall be 
final and inclusive and no liabilities whatsoever shall be incurred by the Company for such 
cancellation. 

It is the Tour Member’s responsibility to ensure that they have a valid passport with at least 6 
months validity from the date of departure.

Itinerary Sequence is subject to Final hotel confirmation and shall be updated 30 days before 
departure.

Deposit / Tour Payments
A non-refundable of RM 3000 per person must be paid upon reservation.  Full payment shall be 
made 60 days before departure. If full payment is not received 60 days or more prior to departure 
date, the Company reserves the right to forfeit the deposit and cancel the reservation. 

Amendment fee is applicable to all booking which are confirmed and deposit paid. All 
amendments will need to be made 60 days before departure date amendment fee of (min 
RM300) will be charged and may vary depending on the changes. Any subsequent cost increases 
and surcharges will be borne by the tour member.

Cancellation of booking must be made in writing. Deposit of RM3000 per person will be forfeited 
if the company received notice more than 60 working days. If the company received notice to 
cancel less than 60 working days before the date of departure, a 100% cancellation of tour fare 
will be charged. 
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Day 01

Day 11

第一天
1200 1500

6 Hrs

5 Hrs 45 Mins11300245
-

-
KUL 吉隆坡

KUL 吉隆坡

ISB 巴基斯坦

ISB 巴基斯坦第十一天

*Flight schedule and estimate time of arrival and departure subject to airline confirmation without prior notice.  此航班仅供参考，对应的航班时间均有调整的可能，包括起飞时间的变化等。

ESTIMATED FLIGHT SCHEDULE 预计航班时间

DEPARTURE 出发

RETURN 往返
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Skardu

Duiker

Chilas

Hoper Glacier

Islamabad 

Karimabad

Gilgit

Besham

Abbottabad

Skardu

Duiker

Chilas

Hoper Glacier

Islamabad 

Karimabad

Gilgit

Besham

Abbottabad

PAKISTAN MAP 
巴基斯坦地图
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PK-894
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Contact Your Exotic Expert


